
 

Protokoll fört vid styrelsemöte BIG Vaxholm 2020-09-02 

 

Plats: Zoom-möte 

 

Medverkande: Ingrid Ekstedt, Eva Westberg, Hillevi Atterberg,  Leif 

Ljungberg, Curt-Åke Stefan, Hildburg Berglund och Bosse Lidén. 

 

§1 Ingrid Ekstedt hälsar oss välkomna och öppnar mötet. (Efter lite 

teknikstrul som Curt-Åke redde ut) 

 

§2 Ingen dagordning är utsänd. Dagens möte skall ta upp ett förslag till 

plan över årets samarbete med Sveafastigheter Bostad. Planen är utskickad 

till styrelsen inför detta möte. 

 

§3 Föregående   protokoll från 2020-08-26 godkänns efter ett par 

justeringar och läggs till handlingarna. 

 

§4 Ingrid presenterar ”Plan för BIG Vaxholms arbete med vårt byggprojekt” 

som baseras på ett förslag från Sveafastigheter Bostad och som Ingrid 

bearbetat efter samtal med företagets projektledare. 

 

Planen diskuterades och beslöts att PR-gruppens rubrik ska ändras från ”att 

skapa förutsättningar” till ”att hjälpa styrelsen med”. 

 

Beslöts att till första avstämningsmötet ska hela styrelsen kallas. 

 

Eva berättar om sitt samtal med Rudbeckia Kollektivhus sekreterare 

Monica Kjellander. Av samtalet framgick att det på senare tid varit problen 

med kommunikationen med Sveafastigheter Bostad. Vi kom överens om 

att det framöver blir viktigt att fästa allas våra åtaganden på papper. 

 

§5 Aktuella frågor: 

Hillevi tar upp frågan om hemsidan skall ha möjligheter för medlemmarna 

att logga in för mer intern information som bara berör medlemmar. Hillevi 

åtar sig att utreda detta. 

 

Eva och Ingrid ser till att svaren på kompetensenkäten skannas och skickas 

till arbetsgruppledarna.§6 Nästa möte för styrelsen blir den 8 september kl 



14.30 då vi har ett avstämningsmöte via internet med Sveafastigheter 

Bostad. 

Närmare anvisningar angående tekniken kommer Ingrid skicka. 

 

§6 Nästa medlemsmöte bör inträffa efter den 8 september och innan den 

första workshopen den 12 oktober. Medlemmarna bör förberedas på 

tekniken för mötet som ska ske digitalt över internet. 

 

 

§7  Nästa styrelsemöte blir ett zoom-möte tisdagen den 8 september kl 

16.00, direkt efter avstämningsmötet med Sveafastigheter Bostad. 

 

§8 Mötet avslutas 

 

 

 

 

Ingrid Ekstedt 

ordförande 

 

 

 

Bosse Lidén 

sekreterare 

 

 


